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INTERPELACJA 

dotyczy: wykonania remontu ulicy Roślinnej w Dzielnicy Zemborzyce 

Pomimo dużego wysiłku i usilnych starań Zarządu Dróg i Mostów utrzymanie 
właściwego stanu technicznego ulicy Roślinnej wyłącznie poprzez roboty konserwacyjne 
staje się już nieskuteczne. Dlatego zwracam się do Pana Prezydenta o uwzględnienie 
w budżecie miasta na 2024 rok zadania „położenie warstwy bitumicznej na ulicy 
Roślinnej". 

Sprawując mandat Radnego Rady Miasta wielokrotnie na przestrzeni kilkunastu 
ostatnich lat wnioskowa/em o wykonanie kompleksowego remontu tej ulicy, ale ze 
względu na pilniejsze zadania i brak środków, a także małą jeszcze wtedy liczbę 
mieszkańców i brak podziemnej infrastruktury nie doszło do kompleksowego jej remontu, 
został jedynie położony destrukt bitumiczny. Niestety w wyniku niedawnej budowy 
kanalizacji w pasie jezdni zarówno nawierzchnia jak i podbudowa drogi została 
zniszczona przez prowadzone wykopy z użyciem ciężkiego sprzętu. 

Odtworzenie przez wykonawcę poprzedniego stanu ulicy okazało się 
niewystarczające i obecnie niezbędna jest interwencja służb drogowych. Zdaniem 
mieszkańców konieczne jest położenie nowej warstwy bitumicznej, o co w ich imieniu 
proszę. Mieszkańcy składali już do Zarządu Dróg i Mostów prośbę, popartą przez Radę 
Dzielnicy, o niezwłoczne przystąpienie do remontu ul. Roślinnej. 

W związku z powyższym proszę Pana Prezydenta o zabezpieczenie 
w przyszłorocznym budżecie miasta środków na ten cel. Jednocześnie informuję, że jako 
radny z tej dzielnicy złożę również w tej sprawie wniosek do budżetu miasta na 2024 rok, 
zgodnie z procedurą uchwalania budżetu. Nadmienię, że intensywność zabudowy 
w rejonie tej ulicy jest wysoka i liczba korzystających z drogi ciągle wzrasta, pismo w tej 
sprawie podpisało ponad 100-u mieszkańców. 

Informuję Pana Prezydenta, że wystąpię również do Rady Dzielnicy Zemborzyce 
o częściową partycypację w kosztach remontu ulicy, w ramach otrzymanej od miasta
rezerwy celowej.

W oczekiwaniu na docelowe rozwiązanie tego problemu proszę o wykonanie 
niezbędnych prac w celu poprawy obecnego stanu nawierzchni drogi. 


